
Бошко Томић 

Питање постављено Министарству одбране БиХ – “На који начин је извршен избор 

двојице старјешина који су отишли на школовање у Београд?” 
 


